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Verslag van de vergadering van de commissie Samenleving van woensdag 18 augustus 
2004 
 
 

Aanwezig zijn:  

Dhr. M. van Daalen (voorzitter), mw. T. Zeilstra-van der Meulen (PvdA), mw. E.H. Soudain (PvdA), mw. M.I. 

Creemers-Hazebroek (VVD),  mw. K.J.H. Hasper-Wolters, dhr. B.G. van ‘t Erve (CDA), mw. M.P.M.M. van 

der Wee (GroenLinks), mw. F.T. Joosse (ChristenUnie), dhr. N. Demirbilek (SP), dhr. L.H.M. Lammers 

(LPF),  

dhr. R. de Wit(SGP), dhr.L.J.J. Caniëls  (commissiegriffier), mw. K.E. Kloetstra (griffiemedw.) 

 

Ook aanwezig:  

Namens GS: mw L.M. Bouwmeester-den Broeder (gedeputeerde), dhr. J.M. Bos (gedeputeerde) 

 

Afwezig zijn: 

Mw. J. Slicht (PvdA), mw. J.S. Binnerts-de Jonge (VVD), mw. F. Laamraoui-Amsiti (GroenLinks), dhr. J.I. 

Crebas (D66),  

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering om 15.30 uur en heet een ieder welkom. 

 

2. Vaststellen agenda 

De agenda wordt conform vastgesteld. . 

 

3. Verslag van de vergadering van 16 juni 2004 

De door de SGP-fractie voorgestelde tekstwijzigingsvoorstellen worden door de commissie overgenomen en 

alsnog in het verslag verwerkt. Met inachtneming van deze wijzigingen wordt het verslag vastgesteld. 

 

4. Mededelingen Voorzitter/Presidium/Statengriffie 

 De voorzitter deelt mee bericht van afmelding te hebben ontvangen van de LPF-, D66- fractie en van de 

heer Slicht van de PvdA-fractie. 

 De VVD-fractie meldt de afwezigheid van mevrouw J.S. Binnerts-de Jonge. 

 Mevrouw Vander Wee (GroenLinksfractie) valt in voor haar fractiegenoot Laamraoui.  

 Gedeputeerde Bos meldt dat gedeputeerde Bouwmeester verhinderd is vanwege het bijwonen van de 

aan deze commissie parallel lopende vergadering van commissie Omgevingsplan. 

 

XL De Ateliers 

Naar aanleiding van de ingekomen brief van stichting XL De Ateliers, merkt de GroenLinks-fractie op dat de 

organisatie weliswaar geen concrete vraag heeft gesteld, maar de fractie bepleit het verschaffen van ruimte 

in de nieuwe kunstnota voor dit soort initiatieven.  

De VVD-fractie stelt voor de brief voor kennisgeving aan te nemen. Ten aanzien van de suggestie van de 

GroenLinksfractie betreffende het creëren van ruimte in de nota Kunstbeleid voor dit soort initiatieven stelt 

de fractie dat het aan PS –zelf is om desgewenst dergelijke zaken te regelen.  

Gedeputeerde Bos is het eens met de VVD-fractie. De voorzitter adviseert de GroenLinks fractie om de 

behandeling van de nieuwe Kunstnota af te wachten en dan met voorstellen te komen. Aan de Griffie wordt 

gevraagd na te gaan of de Stichting XL De Ateliers een ontvangstbevestiging heeft ontvangen. 

 

Omroep Flevoland 

Gedeputeerde Bos overhandigt onderstaande memo over Omroep Flevoland aan commissieleden. 
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“De financiering van Omroep Flevoland 

De subsidie aan Omroep Flevoland wordt voor een deel gedekt  door middelen die de provincie verkrijgt via 

de uitkering krachtens het Provinciefonds. Voor het overige wordt de subsidie gedekt door bijdragen van het 

ministerie van OCW (via het Commissariaat voor de Media). Op de provinciale begroting zijn zo inkomsten 

en uitgaven met elkaar in evenwicht. Uit recent van het IPO verkregen informatie is gebleken dat bij het 

verlenen van de subsidies vanaf 2002 van een te hoog bedrag dat aan onze uitkering krachtens het 

provinciefonds zou zijn toegevoegd, is uitgegaan. 

Omdat de provinciale gedragslijn voor de structurele subsidiering van de regionale omroep steeds is 

geweest dat er niet meer subsidie wordt gegeven dan de provincie aan inkomsten van het rijk (OCW en de 

Fondsbeheerders) ontvangt, zou de vaststelling van de subsidie over 2002 en 2003 op een lager niveau 

moeten plaatsvinden dan dat van de verleende subsidie. Met terugwerkende kracht zou het toepassen van 

de bestendige gedragslijn betekenen dat Omroep Flevoland met een tekort in de exploitatie over die 

afgesloten boekjaren zou worden geconfronteerd. 

Afgelopen dinsdag heeft het college de subsidies 2002 en 2003 aan Omroep Flevoland vastgesteld. Toen is 

besloten de subsidie over de afgesloten boekjaren vast te stellen op het niveau dat overeenkomt met de 

bestendige gedragslijn. Om te voorkomen dat de instelling daardoor alsnog met een onverwacht 

exploitatietekort zou worden geconfronteerd, heeft het college daarnaast besloten over deze jaren een 

incidenteel aanvullend subsidie ter beschikking te stellen, zodat het totale subsidiebedrag overeenkomt met 

het bedrag dat indertijd verleend is. Dit aanvullend subsidie bedraagt in totaal € 27.100 en past binnen de 

ramingen van de provinciale begrotingen over die jaren, omdat daarin met de verleende bedragen rekening 

is gehouden. 

Overigens blijkt dat de instelling in zijn jaarrekeningen van een veel hoger bedrag aan nog te ontvangen 

provinciaal subsidie uit gaat. 

Het college heeft voorts besloten voor 2004 eenzelfde gedragslijn te volgen, omdat het boekjaar reeds half 

om is. Vanaf 2005 zal aan de bestendige gedragslijn weer strikt de hand worden gehouden. 

Over de jaren 2000 en 2001 is er een verschil in onze administratie geconstateerd tussen ten onrechte als 

vordering en als verplichting opgenomen bedragen. Het college heeft besloten u bij de vaststelling van de 

jaarrekening 2004 voor te stellen het daarmee gemoeide bedrag ( € 238.000) ten laste te brengen van het 

rekeningresultaat.” 

 

Met instemming van de voorzitter geeft hij vervolgens het woord aan de heer B.S. Siepel (afdeling SPV) om 

de memo toe te lichten.  

Naar aanleiding van de memo en de uitleg spreekt de GroenLinks –fractie haar bezorgdheid uit over de 

financiële situatie en vraagt of e.e.a. niet voorkomen had kunnen worden. Voorts is de fractie verbaasd over 

het feit dat medio 2004 pas is ontdekt en dat de subsidies over 2002 en 2003 op een te hoog bedrag zijn 

bepaald. 

De PvdA-fractie informeert hoe wordt gecommuniceerd om dit soort zaken in de toekomst te voorkomen. De 

fractie verwijst in dit verband ook naar ervaringen met het dossier Bureau Jeugdzorg. 

Gedeputeerde Bos deelt de door de fracties geuite zorgen. Helaas is het niet voorkomen kunnen worden en 

zitten meerdere provincies met het probleem. De oorzaak ligt in feite bij het Commissariaat van de Media, 

waar de relevante gegevens vandaan moesten komen. Provincie Flevoland is echter voornemens niet meer 

financiën dan nodig én beschikbaar is, ter beschikking te stellen voor de Omroep. 

  

5. Portefeuillehouder L.M. Bouwmeester-den Broeder 

a. Mededelingen 

Geen. 

 

b. Statenvoorstellen 

1. 13
e
 wijziging van de begroting 2004 van de provincie Flevoland  

Geen vragen . 

 

c. Vragenronde 

Geen. 

 

6. Portefeuillehouder J.M. Bos 

a. Mededelingen 

Gedeputeerde Bos deelt mee dat de vereniging Triathlon Almere, de firma UPC bereid gevonden heeft hen 

te sponsoren voor de jaren 2004, 2005 en 2006. Dat betekent dat er van de door de provincie gereserveerde 

extra gelden geen of minimaal gebruik van gemaakt zal worden. 

 

b. Statenvoorstellen 

1. Subsidieaanvraag Lokaal Organisatie Comité Almere voor accommodatie WK Baseball 2005. 

De VVD –fractie gaat akkoord met het voorstel. Zij wil er echter wel de voorwaarde aan verbinden dat pas tot 

uitkering wordt overgegaan als overige partijen dat ook doen. Met deze voorwaarde mag het voorstel als 

hamerstuk geagendeerd worden. 
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De SGP –fractie stemt - gelet op de als bekend veronderstelde opvattingen over dit soort evenementen -   

tegen. 

De CDA –fractie vindt het een positief voorstel en sluit zich aan bij de woorden van de VVD-fractie. 

De SP –fractie zou indien mogelijk als voorwaarde opgenomen willen zien dat de toegangskaarten ook 

betaalbaar zijn voor de arme kant van Flevolandse bevolking.  

De PvdA –ChristenUnie- en GroenLinksfracties gaan akkoord en zijn het eens met de aanvullende 

voorwaarde zoals voorgesteld door het VVD-fractielid. 

Gedeputeerde Bos benadrukt dat er voor gekozen is het “hoge” bedrag aan de bestemmingsreserve 

Sportaccommodaties te onttrekken in plaats van aan Ontwikkelingsreserve. Ook gaat hij akkoord met de 

voorgestelde voorwaarde; deze voorwaarde is zelfs al toegevoegd. Ten aanzien van de toegangsprijzen kan 

de gedeputeerde geen uitspraken doen omdat dit geen aangelegenheid is van de Provincie.  

De voorzitter dankt voor de heldere beantwoording. Het met de voorwaarde aangepaste statenvoorstel wordt 

als hamerstuk geagendeerd voor de komende PS-vergadering. 

 

2. 13
e
 Wijziging van de begroting 2004 van de provincie Flevoland 

Geen opmerkingen 

 

c. Bespreekstukken 

1. Provinciale Vrijwilligersprijs 

Gedeputeerde Bos licht in het kort toe hoe gekomen is tot de voorgestelde opzet. 

In Flevoland wordt tweejaarlijks een prijs uitgereikt aan een persoon die zich als vrijwilliger inzet. Gebleken is 

dat er weinig aanmeldingen binnen komen en daarom is geëvalueerd. Gebleken is dat de prijs moet blijven 

maar anders moet worden ingevuld. Een sector uit het maatschappelijke leven zal worden uitgenodigd om 

vrijwilligers aan te melden voor een dagje uit. Met deze opzet verwacht men een groter aantal 

aanmeldingen; wil men doublures voorkomen en zich onderscheiden van de gemeentelijke vrijwilligersprijs.  

De SGP –fractie wil weten wat het dagje uit beoogt. Kunnen de mensen niet zelf bepalen wat ze met de prijs 

doen en de fractie is van mening dat het de plicht van de provincie is om na te gaan waarom organisaties 

zich zo weinig aanmelden voor de prijs.  

De PvdA –fractie vindt het voorstel om 1 x per 2 jaar een vrijwilligersprijs uit te brengen positief. Het aantal 

sectoren is te veel en moet geclusterd worden. Ook vindt zij het woordje “dagje uit”niet passen. Verder is de 

fractie van mening dat er een meer inhoudelijk karakter aan gegeven moet worden. Het bedrag van €2500,- 

vindt zij aan de lage kant. 

De CDA –fractie is van mening dat het bedrag gewoon aan een vrijwilligersorganisatie moet worden 

gegeven. De meeste vrijwilligersorganisaties organiseren al dagjes uit voor hun leden. En het aanmelden of 

uitkiezen van vrijwilligers levert de nodige problemen op. De fractie is wel voorstander van een 

vrijwilligersprijs maar vindt dit voorstel geen goede oplossing. Zelfs weet zij ook niet wat de oplossing zou 

moeten zijn. 

De GroenLinks –fractie deelt de mening dat de provinciale vrijwilligersprijs in stand moet worden gehouden. 

Zij vindt het jammer dat aan de eerste Prijs niet de tijd is gegeven om zich te vestigen. De fractie is geen 

voorstander van het woordje “dagje-uit”en er een studiebijeenkomst van maken is voor haar geen alternatief. 

De fractie is voorstander om groepen personen in het zonnetje te zetten. 

Als lid van de jury geeft mevrouw Joosse aan wat de beweegredenen zijn geweest om een nieuwe invulling 

te geven aan de vrijwilligersprijs. Het woordje “dagje-uit”mag wat haar betreft anders ingevuld worden. 

De SGP –fractie staat achter het voorstel. Zij adviseert echter wel om met de genomineerde organisaties te 

gaan praten om zo te weten te komen hoe zij de prijs denken in te vullen. Het geldbedrag kan wat haar 

fractie betreft verhoogd worden. 

De PvdA –fractie staat eveneens achter het voorstel. Wel dient de prijs voor een gedeelte educatief ingevuld 

te worden. Het is nuttig om de organisaties te praten en vraagt of het geldbedrag wellicht verhoogd kan 

worden. 

De VVD –fractie is het eens met het voorliggende voorstel; vooral omdat de prijs voor een groep bestemd is 

en niet voor een enkeling. 

De CDA –fractie heeft haar bedenkingen voor wat betreft invulling van de prijs maar zij gaat toch  akkoord 

met het voorstel. 

De GroenLinks-fractie adviseert goed op de publiciteit te letten en gaat akkoord met het voorstel. 

De SP-en ChristenUnie –fractie gaan eveneens akkoord met het voorstel. 

Gedeputeerde Bos is het eens met de GroenLinks fractie die meent dat sommige zaken tijd nodig hebben 

om te settelen. Ten aanzien van de publiciteit zou Omroep Flevoland nog eens benaderd kunnen worden. 

 

d. Vragenronde 

Geen vragen. 

 

7. Rondvraag 

De CDA-fractie refereert naar de ongewone manier waarop zij een uitnodiging kreeg van de organisatie 

Axion.  

Verder vraagt zij nogmaals om een lijst met emailadressen van ambtenaren. 
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Bij het uitbrengen van de vorige interne telefoongids heeft de fractie al hierom gevraagd. Thans is een 

nieuwe telefoongids uitgebracht en blijkt aan het verzoek nog geen gevolg te zijn gegeven. Zij vindt dit 

teleurstellend. 

 

De GroenLinks-fractie wil het onderwerp “Erfgoedcentrum NieuwLand” agenderen. Dit onderwerp hoort in 

commissie Bestuur besproken te worden. Het Presidium zal dit bekijken. 

 

Vervolgens ontstaat er een discussie over de uitnodiging die door Axion individueel aan leden van de 

commissie gezonden is. De PvdA-fractie vond het een uitstekend initiatief van Axion om al brainstormend 

met de toekomst en de programma’s van Axion bezig te zijn. Zij was nogal verbaasd over de reactie van de 

Griffie om dit in commissieverband te trekken. De CDA en VVD-fracties zijn het erover eens dat de 

uitnodiging via de Griffie en dus in commissieverband gedaan diende te worden. De suggestie werd namelijk 

gewekt dat de organisatie Axion over het werkpakket van de komende jaren wou praten. De VVD –fractie 

wilde zich niet committeren en is dus niet op de uitnodiging ingegaan. 

De voorzitter meldt dat het de Statenleden in hun functie van volksvertegenwoordiger vrij staat om in te gaan 

op een uitnodiging van een organisatie. Echter als de commissie Samenleving wordt uitgenodigd is het 

raadzamer de uitnodiging via de Statengriffie te laten verlopen. 

 

8. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering. 

 

Lijst van toezeggingen  

Commissie Samenleving 

 

 

N
R 

Datum cie. Onderwerp/toezegging Door Afdoen per 

1 18-02-2004 Op werkbezoek naar Omniworld Griffie Na de zomer 

     

 

Vastgesteld te Lelystad, d.d………………………………………..2004  

 

De voorzitter      de commissiegriffier 

 

 


